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Närvaro Närvarande Frånvarande 

Styrelse Thomas Gillerfors, ordförande 
Ina Jarnekrantz, sekreterare 
Åsa Torstensson 
Anna Lindberg 
Jürgen Bischhaus 
Kevin Malmros 
Anna Aronsson 
Helena Ganslandt 

Tomas Wallin  
Peter Stenberg  
 

Suppleanter 
 
Elin Silfver 
 

 

§1. Mötets öppnande 

Ordförande förklarar mötet öppnat 

§2. Val av mötesfunktionärer 

2.1. Sekreterare om ordinarie ej är närvarande 
Ordinarie Sekreterare Ina Jarnekrantz är närvarande. 

2.2. Protokolljusterare, 2 st att jämte ordförande justera protokollet 
Mötet väljer Anna Lindberg och Elin Silfver till justerare. 

§3. Godkännande av Agendan 
Standardagenda används enligt nedan punkter samt uppföljning av 
tidigare möte. 

§4. Föregående mötesprotokoll 
Föregående mötesprotokoll är det konstituerande protokollet samt 
årsmötet. Detta ska justeras och undertecknas samt läggas tillgängligt på 
Google drive och Laget.se. 

§5. Rapporter / Beslut 

5.1. Styrning och Administration 

5.1.1. Arbetsutskottet 

Kassör 
Styrelsen beslutar att välja in Malin Lindén som kassör till styrelsen. 
Thomas tar kontakt med Malin och har överlämning till henne. 

Eventgrupp 
Arbetsutskottet har beslutat att vi ska skapa en Eventgrupp. Denna 
består av Kevin Malmros & Mikael Moser. Kevin Malmros lämnar därmed 
sitt uppdrag som sammankallande i sportkommittén. Det är ännu inte 
klart vem som tar över uppdraget i sportkommittén.  
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5.1.2. Administration 

5.1.3. Marknadsföringskommittén 

5.2. Sporten 

5.2.1. Sportkommittén 

Halltider 
Thomas, Jürgen och Ina har varit i kontakt med LVHK samt kommunen 
gällande träningstider. Nya halltider är inte helt spikat. Vi väntar nu på 
besked från kommunen om de tider vi önskat. 

Kontrakt till HJ18 
17 spelare har skrivit kontrakt för spel i HJ18. Några spelare under 18 år 
har skrivit avsiktsförklaring. 3 spelare kommer även skriva på A-lags 
kontrakt för spel i H3. 

4-5 spelare kommer spela med dubbel licens och spela med både H3 och H4.  

Styrelsen beslutar att spelare som vuxit inom klubben och tar sig upp till H3 och skriver 
A-lags kontrakt ska få en bonus på 1500kr. Hur denna ska ges är inte 
klart. Förslag är att ge presentkort eller avdrag på träningsavgift.  

Kontrakt H3-H4 
Kontrakt för våra H3-H4 ska skrivas. Pontus har fått underlag och ska 
skriva kontrakt med spelarna.  

5.2.2. Ledare 

Ina skickar ut påminnelse för registerutdrag från belastningsregistret. Måste in senast 
2024-08-31. Därefter blir man avstängd som tränare och får inte träna 
barn/ungdomar.  

Anna skickar ut förfrågan till ledare för utbildning av vårt kamerasystem för att streama och 
filma matcher.  

Ungdomsledare 
Vissa lag har önskemål om att fylla på med ungdomsledare. Jürgen 
kontaktar Sixten från Kävlinge om att vara ledare hos tex P14-15. Jürgen 
tar även kontakt med en del HJ18 killar för att höra om de kan vara 
intresserade.  

5.2.3. Domare 

Vi har några domare som kommer gå DD2 utbildning. Vi har en bra domarstab inom 
klubben. Vi har 6 nya matchledare och 2 sedan tidigare. Vi har en 
ungdomsdomare och sedan 5 distriktsdomare som dömer på röd nivå. 
Totalt 14 domare.  

5.2.4. Spelare 

F14-15 
Vårt flicklag F14-15 har fått läggas ner då det inte är tillräckligt med 
underlag för att fortsätta laget till nästa säsong.  
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5.2.5. Material 

Åsa har lagt en beställning för alla våra ungdomslag till nya matchkläder. Det har även lagts 
någon komplettering för borttappad tröja och en tröja till H4.  

Beslut taget att vi ska fortsätta med vita bollar. Det ska köpas in lagväskor till alla lag så 
att alla får ha hand om sina egna bollar. Vi ska ha 10 lagväskor. Men 
minst 2 bollar per spelare i lagen. Minst 50 bollar. Beställning behövs med 
ca 500 bollar. Åsa tar hand om detta.  

Komplettering av sjukvårdsmaterial. Såsom bandage, kylpåsar, tejp, kylspray ska göras.  

 

5.2.6. Anläggningar, taggar 
Inget att rapportera 

5.2.7. Speciella arrangemang och Cuper 
 
Ledarträff 17/8 
Samling Tolvåker 13.30 
HLR 14.15-16.15 
16.15 ANNA: Fika plus info ledare. Lagförälder, krishantering, 
fördelningsnyckel kiosk. Jürgen fixar fika 
16.45 THOMAS Materialgenomgång 
17.00 INA Matchklocka 
17.15 JÜRGEN/HELENA Genomgång hallen, musik, kiosk, omkl.rum 
17.30 Poängjakt och promenad till Sport Centersyd. Kevin har hand om 
denna.  
 

Klubbkväll 27/8 
Bokat med innebandyesset. Hålls på Tolvåker 
 

A-lags försäsongsturnering 31/8 
6 lag kommer spela cup. Kevin har ordnat med att vi har domare, kiosk 
och sekretariatpersonal och mat och grill. 

 
Halloweenfest lördag 2 november 
En turnering för alla åldrar från knatte upp till 13 år. 2011-2016. Det blir 
A och B hall. 3 planer i A hall med massa fest med musik, rökmaskiner 
etc. B hallen blir det stationer.  

Anmälningsavgift 500kr/lag. Heldag med match och grillning mm. 
Avslutning med disco.  

Vi ska boka upp fredagen 1 november i båda hallarna samt 2 november i 
B hallen. Ina och Thomas tar detta i sammanställningen med säsongens 
halltider. 

Föreningsträffar från Skånes IBF 
Detta år har Skånes IBF valt att dela ut 4 VM biljetter till de föreningar 
som går på föreningsträff samt är anmälda eller har utfört Utbildningen 
Vår förening Vill. Denna utbildning har Hibf redan gjort. Vi behöver bara 
vara med på en föreningsträff för att få dessa biljetter.  

Vem som ska få biljetterna eller hur de ska lottas ut är inte bestämt.  
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Det finns 4 träffar som föreningar kan gå. De arrangeras av RF-Sisu på 
deras kontor.  
7 oktober Helsingborg 
9 oktober Ystad 
14 oktober Malmö 
16 oktober Kristianstad.  

Till nästa möte beslutar vi vilka som ska gå på en träff. Bör vara 2 
personer från styrelsen.  
 
 

5.3. Ekonomiska verksamheter 

5.3.1. Försäljningar 

5.3.2. Sponsorkommittén 

5.3.3. Kiosken 

§6. Rapporter från personligen delegerade uppdrag 

§7. Nya Ärenden att behandla och/eller delegera 

§8. Kommande möten 

Samtliga möten hålls 2a måndagen varje månad.  
Kommande möten är  

9 september 
14 oktober 
11 november 
9 december 

Vi har en preliminärbokning lördag 15 september för en arbetsdag för 
styrelsen då vi går igenom våra uppdrag i nya styrelsen. Om vi hinner 
detta till mötet den 9 september behöver vi inte arbetsdagen. 
 

§9. Mötets avslutande 

Ordföranden tackar för mötet och förklarar det för avslutat. 

 

 
 
 
 

  

Justerare, Elin Silfver   Justerare, Anna Lindberg 

 
 
 
 

  

Sekreterare, Ina Jarnekrantz  Ordförande, Thomas Gillerfors 
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